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Sz. P. Grażyna Kilbach
Przewodnicząca Rady Powiatu Otwockiego

Niniejszym składam zapytanie radnego, z uprzejmą prośbą o przekazanie Przewodniczącemu Zarządu Powiatu 
Otwockiego.
Uprzejmie proszę o zwrócenie uwagi na odwodnienie ul. Stefana Batorego w Otwocku na odcinku od skrzyżowania z 
ul. Olszową w kierunku zachodnim, do ronda z ul. Kraszewskiego. Jest to odwodnienie polegające na wchłanianiu 
powierzchniowym przy krawędzi jezdni dzięki ułożeniu kostki ażurowej przy jednej ze stron jezdni. Zdolność 
wchłaniania ulega pogorszeniu wraz z biegiem czasu i zamulania się powierzchni. Proszę Zarząd o przekazanie do 
zarządcy drogi sprawy rozpoznania sposobu przywrócenia sprawności wchłaniania wód opadowych. Obecnie po 
niewielkim nawet deszczu utrzymują się kałuże o rozmiarze zagrażającym bezpieczeństwu ruchu drogowego. 
Dziękuję, Piotr Kudlicki
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